
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-5/2013 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 9.4. 2013 ve 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Kohlíková, Heller, Kaplan, Hojka, Pokorná, Tůma, Petr, 

Flemr, Jelen, Panská, Coufalová 

Studentská komora (s): Česák, Pecinová, Novotný,  

Omluveni: Baláš (a), Bunc (a), Vomáčko (a), Vokoun (s), Luštický (s), Pánková (s), 

Omcirk (s) 

 

Hosté: (bez titulů): Süss, Fořter, Kovář 

 

 

1. Schválení programu zasedání (předsedkyně AS FTVS Kohlíková): 

Na úvod seznámila předsedkyně AS FTVS Kohlíková s navrženým programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 9.4.2012: (14-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 02/04/2013: AS FTVS schválil Program zasedání 9.4.2013. 

2. Schválení zápisu z ustavujícího zasedání 2.4. 2013 

Hlasování o zápisu ze zasedání 2.4.2013: (14-0-0). 

Usnesení 03/04/2013: AS FTVS schválil Zápis ze zasedání 2.4.2013. 

3. Projednání návrhu a složení skrutátorů na jednotlivá zasedání AS FTVS 

Předsedkyně AS FTVS Kohlíková předložila návrh jmenování skrutátorů na další zasedání 

AS FTVS. Senátor Tůma navrhl jmenovat 3 skrutátory vzhledem k možným absencím. 

Děkan upozornil na problém, že skrutátor nemůže být členem žádné komise. Členové senátu 

se domluvili, že skrutátorem bude tajemnice, případně se skrutátor jmenuje na konkrétní 

zasedání AS FTVS.  

 

4. Vystoupení pana děkana doc. Süsse 

Pan děkan uvedl, že od minulého zasedání příliš změn neproběhlo. Zmínil problematiku 

správní a provozní režie a dodal, že informace týkající se této režie byly poslány členům AS 

FTVS se zpožděním kvůli velké vytíženosti tajemníka FTVS. Dále pan děkan zmínil 

studijní řád, kde by měly být dořešeny studijní povinnosti jako např. počet zápočtů. 



Proběhly schůzky ohledně sportovní haly. Dále pan děkan informoval o vypsání grantů 

GAČR. Proběhla diskuse k podávání žádostí na GAČR. Děkan vyzval členy AS FTVS 

k návrhu kandidáta na ocenění Fakultou tělesné výchovy a sportu UK, které bude uděleno 

v rámci oslav 60. výročí založení FTVS UK. 

5. Zprávy o ustavujících zasedání jednotlivých komisí AS FTVS 

Předsedkyně AS FTVS Kohlíková vyzvala zástupce jednotlivých komisí AS FTVS, aby 

informovali o ustavujících zasedáních. Senátor Hojka představil členy studijní komise (bez 

titulů): Hojka, Pokorná, Panská, Tůma, Novotný. Dále si studijní komise na svém 

ustavujícím zasedání dne 4.4. 2013 zvolila za předsedu dr. Hojku. Senátor Petr informoval 

o ustavujícím zasedání ekonomické komise a vyjmenoval její členy (bez titulů): Petr, Bunc, 

Jelen, Petr, Flemr, Omcirk, Novotný. Ekonomická komise si na svém ustavujícím zasedání 

zvolila za předsedu dr. Petra. Místopředseda AS Kaplan oznámil, že do legislativní komise 

se zatím nikdo mimo něj nepřihlásil a vyzval členy AS FTVS k promyšlení své účasti v této 

komisi tak, aby komise byla usnášeníschopná. Senátor Česák za absentujícího Vokouna 

uvedl, že Vokoun by měl zájem o členství v legislativní komisi. Hojka navrhl Baláše jako 

vhodného člena legislativní komise. Kaplan souhlasil, že dotyčné v tomto směru osloví. 

Proběhla diskuse ohledně komise integrace a rozvoje.  Předsedkyně AS Kohlíková uvedla, 

že je možné tuto komisi neustanovit. Senátor Tůma se vyjádřil pro neustanovení, senátor 

Flemr navrhl prozatímní neustanovení. Novotný vznesl otázku na kompetenci této komise. 

Předsedkyně Kohlíková a místopředseda Kaplan objasnili úkoly této komise. Členové AS 

odložili rozhodnutí o existenci této komise na další jednání AS.  

 

6. Projednání dílčích změn statutů UK, studijního a zkušebního řádu UK a dílčích změn 

stipendijního řádu 

Místopředseda Kaplana seznámil členy AS FTVS s pracovními materiály statutů UK.  

Předseda studijní komise Hojka uvedl, že změny ve statutech UK nejsou velké, doporučil 

inovovat informace na webových stránkách FTVS. Proběhla diskuse ohledně volnosti 

jednotlivých fakult UK v možnosti přizpůsobit si např. pravidla přihlašování do rozvrhu. 

Hojka zmínil, že tato volnost je vhodná. Děkan se vyjádřil ve smyslu, že by jedna škola 

jako UK neměla mít různé podmínky skládání studijních pravomocí. Předsedkyně  

Kohlíková dala ke zvážení členům AS FTVS ujednotit podmínky k plnění studijních 

povinností. Pan děkan upozornil na problém dvouoborového studia, kde mohou nejednotné 

studijní povinnosti na různých fakultách UK způsobit problémy. Studijní komise 



doporučuje schválit návrh komplexního studijního a zkušebního řádu UK. AS FTVS 

projednal předložené návrhy dílčích změn bez připomínek. 

Hlasování: 13-0-0 

Usnesení 04/04/2013: Návrh komplexního studijního a zkušebního řádu UK byl schválen 

Dále byla projednána dílčí změna stipendijního řádu. Studijní komise doporučila návrh ke 

schválení. 

Hlasování: 14-0-0 

Usnesení 05/04/2013: Dílčí změna stipendijního řádu byla schválena bez připomínek. 

Byly projednány poplatky spojené se studiem – článek 8, studijní komise vyjádřila souhlas 

s tímto opatřením a doporučila ke schválení. 

Hlasování 13-0-0 

Usnesení 06/04/2013: Článek 8 týkající se poplatků spojených se studiem byl schválen bez 

připomínek. 

Senátor Kaplan přiblížil článek č. 5 týkající se ochrany dobrého jména fakulty a UK. 

Zástupce legislativní komise Kaplan doporučuje ke schválení. 

Hlasování: 13-0-0 

Usnesení 07/04/2013: Článek č. 5 týkající se ochrany dobrého jména fakulty a UK byl 

schválen bez připomínek. 

Dále senátor Kaplan objasnil změny v článku č. 23 ohledně zavedení institutu garantů. Zde 

byly pouze formální úpravy. 

Hlasování: 13-0-0 

Usnesení 08/04/2013: Návrh změn v článku č. 23 byl schválen bez připomínek. 

 

7. Projednání provozní a správní režie (ing. Fořter, ekonomická komise) 

Tajemník fakulty Fořter informoval AS UK FTVS o výpočtu provozní a správní režie. Ten 

je dán směrnicí pro doplňkovou činnost na UK a UK FTVS. V roce 2012 byly 

koeficienty režií ve výši 18% u provozní režie a 7% u správní režie, v předchozích letech 

byly ve výši 20% u provozní režie a 8% u správní režie. Pro rok 2013 byly vypočteny 

hodnoty na úrovni 20% provozní režie a 7% správní režie. Výše provozní a správní režie je 

vydávána Příkazem děkana (č. 1/2013). Proběhla diskuse ohledně důvodů navýšení 



provozní režie oproti minulému roku. Předseda ekonomické komise Petr navrhnul, že není 

třeba zvláštního projednávání ekonomickou komisí a doporučil hlasovat, zda členové AS 

FTVS chtějí výši provozní a správní režie schvalovat na tomto zasedání. 

Hlasování: 8-0-6. Bylo schváleno hlasování ohledně souhlasu s výší provozní a správní 

režie. 

Hlasování: 8-0-6. 

Usnesení 09/04/2013: Výše provozní (20%) a správní (7%) režie na rok 2013 byly 

schváleny.  

8. Projednání organizačního řádu FTVS 

Proděkan Kovář uvedl, že organizační řád je projednáván už delší dobu, zatím se ho ale 

nepodařilo schválit. Ze strany děkana byli navrženi do pracovní skupiny dr. Kovář a ing. 

Fořter. Senátor Kaplan nastínil dosavadní postup AS FTVS v projednávání organizačního 

řádu. Proběhla diskuse ohledně oprav. Předsedkyně Kohlíková uvedla, že je třeba doplnit 

pracovní skupinu. Senátor Hojka navrhl Kohlíkovou a Kaplana a dále Petra. Do pracovní 

skupiny se přihlásil Heller. Senátor Hojka navrhl Flemra, z důvodů zastoupení také 

společenskovědní sekce, Flemr souhlasil. Členové AS FTVS se shodli na zastoupení AS 

FTVS senátory Kaplanem, Hellerem a Flemrem. Senátorka Pokorná uvedla, že stávající 

organizační řád nereflektuje novelu vysokoškolského zákona, je třeba ho dopracovat do 

finální podoby. Předsedkyně Kohlíková oznámila, že jednání ohledně organizačního řádu 

bude jako bod programu na každém zasedání AS. 

Usnesení 10/04/2013: Do pracovní skupiny upravující organizační řád FTVS byli za AS 

FTVS jmenováni: Kaplan, Heller, Flemr. 

 

9. Různé 

Přílohou Statutu UK FTVS je kromě Organizačního řádu i Znak UK FTVS, jehož podoba a 

použití je nutné provést v souladu s předpisy UK . Proběhla diskuse ohledně výtvarného 

ztvárnění znaku fakulty. Znak by měl mít kulatý tvar, černobílé provedení a měl by být 

převeden do latiny. Bylo navrženo vypsat soutěž na logo. Členové AS FTVS se shodli na 

nezbytnosti fakultního znaku. Proděkan Kovář oznámil úmysl vypsat na návrh fakultního 

znaku soutěž. 

Byla diskutována otázka vojenského oboru a problém začlenění pracovníků vojenského 

oboru.  



Senátor Petr nastínil problematiku menzy Sport. Proděkan Kovář uvedl, že panuje 

dlouhodobá nespokojenost s kvalitou a sortimentem stravování, zajišťované touto menzou. 

Menza Sport neplatí nájem, pouze energie. V současné době jsou tendence přenechat 

menzu Sport fakultě. Zároveň tajemník FTVS Fořter zjišťuje, zda by fakulta dostala dotace, 

pokud by menzu provozovala. 

Senátor Novotný oznámil přidělení místnosti studentské komoře. Předsedkyně Kohlíková 

dodala, že je třeba zajistit osobu zodpovídající za chod a rozvrh provozních hodin. 

Odpovědnost za nástěnky ve studentské komoře připadne senátorce Pecinové. 

Členové AS souhlasili se stanovením časového omezení na zasedání AS FTVS, a to do 16. 

hod. V případě nedokončení jednání bude stanoveno mimořádné zasedání. Senátor Jelen 

navrhl odsouhlasit omezení délky jednotlivých přispěvatelů, tento návrh byl zamítnut. 

Proběhlo hlasování ohledně omezení délky zasedání AS FTVS do 16hod (13-0-0). 

Usnesení 11/04/2013: Bylo schváleno časové omezení zasedání AS FTVS do 16. hod. 

 

Předsedkyně zmínila vhodnost informovat AS FTVS ohledně jednání AS UK. Navrhla, aby 

na zasedání AS FTVS konajícího se po zasedání AS UK vystoupil senátor Flemr nebo doc. 

Zahálka a seznámil členy AS FTVS s výsledky jednání AS UK. Zároveň požádala Flemra o 

dodání termínů zasedání AS UK tak, aby to mohlo být včas stanoveno jako bod programu. 

Závěrem předsedkyně Kohlíková oznámila termíny zasedání AS, které jsou následující: 

14.5. 2013, 13:00,  místnost H119 

11.6. 2013, 13:00, místnost H119 

Zasedání předsednictva AS FTVS bude v následujících termínech: 

2.5. 2013,13:00, místnost E222 

4.6. 2013, 13:00, místnost E222. 

 

Příští zasedání AS FTVS proběhne 7. 5. 2013 ve 13.00 v místnosti H119. 

 

Zapsala: Coufalová 

 Za AS FTVS 

 předsedkyně doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. 

Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 

   Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 


